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Consell de Barri de Font del Gos 
 
Data: 22 de febrer de 2023 a les 18:30 hores. 
Lloc: Centre Social Font del Gos - Camí de Cal Notari, 19  
 
 
Assistents:  
 

-Taula: Rosa Alarcón (regidora d’Horta-Guinardó), Raül Ortega 
(conseller del Barri de Font del Gos), Raül Ferrando (president 
Associació de Veïns i Veïnes del Barri de Font del Gos) i Sergi Perea 
(conseller tècnic d’Horta - Guinardó) 
 
-Grups polítics representats: 5 

-Entitats representades: 2 

-Veïnes i veïns assistents: 30  

 
Ordre del dia: 
 
1. Repàs de projectes i actuacions al barri 
 
2. Torn obert de precs i preguntes  
 
Desenvolupament de la sessió. Temes tractats i recull 
d’acords. 
 
El conseller de barri, Raül Ortega obre la sessió. Dona la benvinguda als assistents al 
darrer consell de barri del mandat, i explica l’ordre del dia.  
Informa sobre un qüestionari que s’ha facilitat als assistents. És una enquesta 
anònima, que està fent l’Ajuntament, per avaluar el funcionament dels consells de 
barri.  
La regidora del Districte, Rosa Alarcón, saluda als assistents i presenta al nou 
conseller tècnic del districte, Sergi Perea, i als membres de la taula que l’acompanyen. 
Dona pas als punts de l’ordre del dia.  
 
1. Repàs de projectes i actuacions al barri  
 
La Regidora fa esment a la pandèmia que va marcar els primers anys del mandat i les 
seves implicacions.  
Explica els principals projectes i actuacions duts a terme al barri durant tot el mandat: 
 

- Local Social de la Font del Gos: Diu que haurien d’haver començat l’arranjament 
del local i que tenien data, però no han pogut fer-ho. No han pogut començar  
perquè el local no és de l’Ajuntament de Barcelona, sinó de la Diputació de 
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Barcelona, i abans de començar les obres volien tenir la cessió del local per part 
de la Diputació. 
Està previst que la permuta estigui al mes de març, després es faria la licitació i 
les obres podrien començar al setembre.  
Accepten que van endarrerits, però ha estat pensant en un futur on ningú podrà 
dir que el local social no és dels veïns i veïnes de la Font del Gos. 
Durant el mandat s’ha pogut fer l’arranjament del pati. S’ha pogut col·locar una 
llosa de formigó armat, s’han substituït 60 metres lineals de malla perimetral. Es 
va soterrar una línia aèria de B.T i altres petites millores.  
 

- Quant a l’autobús que arriba al barri: Abans als veïns els feien baixar a 
Canyelles i tornar a pujar, ja que era l’origen i final de l’autobús, i havien de 
tornar a pagar el bitllet. Ara TMB ha convertit la línia a circular i no els hi ha de 
tornar a passar. També s’està treballant per aconseguir que els hi posin la 
parada de dalt.  
 

- Renaturalització i millora del drenatge a Cal Notari: Aquesta obra va començar 
el mandat anterior, però ha acabat aquest. L’actuació que s’ha fet ha permès 
que no es tinguin les riuades que havien abans en la part de baix, s’ha treballat 
amb neteja i manteniment i s’han evitat els problemes d’abans. S’ha creat una 
captació d’aigua per a la millora del drenatge de la zona. S’ha desbrossat la 
zona de bosc i s’ha substituït punts de llum a tecnologia LED. No s’ha pogut 
realitzar el soterrament del cablejat aeri que seria el millor. 
 

 
- Open Nature: Recuperació Font del Gos. S’ha fet una renaturalització de l’espai 

de la Font del Gos gràcies als i les arquitectes que van venir el passat consell 
de barri a explicar el projecte. L’espai ha quedat molt bé, però els dos pufs de 
fusta que havien posat els han robat, s’està intentant substituir-los. Ha estat una 
millora al barri i una acció innovadora de recuperació de l’espai natural, i els ha 
fet sortir als mitjans de comunicació cosa que feia molt temps que no passava.  
 

- Altres actuacions que han realitzat durant el mandat:  
 

En el mes de desembre del 2020 es van fer els murs de tancament del Camí 
Can Notari, 43-50. També s’ha fet l’enderroc i renaturalització de l’antic camp de 
futbol durant el 2021 i s’ha desmuntat la coberta de plaques de fibrociment que 
els ha permès enderrocar els antics vestuaris per a no tenir ocupacions, i han 
executat actuacions de millora en l’espai. També s’ha arranjat el camí.  
 

L’any passat es va realitzar un pla pilot del tancament ramader de cabres i 
ovelles per tal de prevenir incendis i aquest any es tornarà a fer. Ha estat una 
prova experimental de neteja de forma natural del bosc. Ha estat una 
experiència positiva de neteja del sotabosc. 
 

- Porcs Senglars: s’han fet un total de 35 actuacions amb els porcs senglars, 
captures de maneres diferents (malles, captures actives...) amb això no s’ha 
acabat amb el problema dels senglars, però es vetlla perquè no hi baixin i es 
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continua intervenint d’acord amb el Parc de Collserola. Estan preparant un pla 
pilot per canviar papereres on tenen porcs senglars perquè no les tirin i les 
escombraries vagin a terra. La prova pilot es farà amb Parcs i Jardins i 
començarà a Montbau el mes vinent. Es pretén que els barris de Sant Genís, 
Montbau i Font del Gos siguin els que tinguin aquestes papereres, ja que els 
porcs senglars són més forts i, per tant, les papereres van a terra.   
 

- Cuidem Barcelona: En el darrer Consell de barri es va explicar el nou model. Va 
haver una queixa generalitzada de la neteja, i encara no estem al nivell òptim 
que es voldria. L’empresa no estava atenent bé la neteja. se’ls hi ha posat una 
multa econòmica important. Ara la neteja ha millorat. 
 
S’ha incrementat el número de vehicles, s’han posat nous vehicles de neteja. 
 
Les queixes sobre la neteja al districte Horta-Guinardó que han fet els veïns 
directament a l’Ajuntament via telefònica o per l’aplicació han caigut 
notablement. 
   

- Brigada: s’han fet petites accions de manteniment del districte i al barri. Per 
exemple arranjament de paviment a Cal Notari, neteja de males herbes i estesa 
de grava, retirada de bancs on està la tanca de TMB, retirada de la senyal 
prohibit vehicle que estava en el camí de Can Notari.  

 
2. Torn obert de precs i preguntes  
 

En primer lloc, Raül Ortega, conseller del Barri, convida a intervenir a les persones 
que han formulat preguntes per escrit.  

 
Intervenció  Resposta  
  
Merche Galindo:  
- Comenta que no creu que no es 

puguin fer més obres en el local 
social.  No entén per què sempre que 
hi ha un desperfecte han de trucar a 
la brigada de l’Ajuntament i ara es 
diu que el local social no és de 
l’Ajuntament. 

- La sorprèn que la Regidora no hagi 
parlat de l’aparcament.  

- En l’últim consell de barri van 
prometre que traurien els blocs de 
formigó de la zona alta, però allà 
segueixen.   

- Es va prometre que es farien de 5 a 
6 places d’aparcament a la zona 
nova, ja que és la zona més urgent 
pel fet que es van treure. L’únic que 
han fet ha sigut posar una mica de 
grava al costat del local social i així 

Regidora:  
- Sobre el local ja està tot en marxa. 

No pensava que es trobarien amb 
aquesta dificultat. 

- Demana disculpes perquè no ha 
explicat les dues coses que estan 
fent dels aparcaments. Estan 
treballant amb Collserola i es faran 
abans d’acabar el mandat.  

- Respecte al coixí berlines, no es 
podrà col·locar per raons de 
seguretat que han explicat els 
tècnics. S’hauran de buscar altres 
estratègies per reduir la velocitat, 
com per exemple la proposta que 
ha fet el president de l’AVV, Raül 
Ferrando, sobre la senyalització de 
zona 30 al terra. 

- Les zones de càrrega i descàrrega i 
la velocitat del barri, tot això s’ha 
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crea dues zones d’aparcament, però 
que una està ocupada sempre per un 
cotxe que no és del veïnat. Els veïns 
estan molt enfadats perquè 
continuen sense poder aparcar els 
cotxes.    

- El coixí berlines, la Guàrdia Urbana 
diu que no es pot posar perquè la via 
no ho permet.  

- Es demanava un canvi de senyal 
pels veïns de la zona alta perquè 
puguin baixar amb la compra i 
tampoc s’ha fet.   

- En l’últim consell de barri es va fer 
una reunió de neteja excessivament 
llarga; es va dir que abans de fer 
qualsevol canvi es faria una reunió 
amb els veïns, cosa que no s’ha fet i 
no hi havia cap contenidor 
d’orgànica, es va haver de fer un 
correu electrònic. 

- Cuidem Barcelona: Sí que es veuen 
més, però només recullen les poques 
coses que hi ha i l’aigua a pressió  el 
camió circula, però no s’utilitza, és a 
dir, no neteja. Es va demanar 
col·locar més papereres al barri i no 
s’ha fet. Només hi ha una a tot el 
barri.  

- Es diu que TMB no pot parar a la 
cantonada, perquè no pot donar 
tanta volta, ella els hi demana que 
mirin pel Google Maps el recorregut, 
es refereix a l’anada per baix o per 
dalt, i els metres  que són.  

- Fa esment a reparacions i despeses 
al barri.   

- L’equipament esportiu es va arranjar  
en el mandat anterior, aquest any 
només heu arreglat de nou el que no 
es va fer bé llavors.  
 

portat a la taula tècnica de mobilitat 
(policia del barri i conseller de barri) 
i els hi comenten que  
determinades coses no es poden 
realitzar. Llavors ells els hi 
demanen i proposen solucions i 
estan esperant resposta.     

- S’ha dut a terme una proposta de 
contenidors, es van fer alguns 
canvis d’ubicacions. No pot ser que 
hi hagi pocs contenidors d’orgànica.  
En quant els camions de l’aigua 
pressió s’han d’acabar d’ajustar, 
perquè funcionin bé. Els recursos 
estan. 

- En relació amb voreres, papereres, 
obres a les cases, explica que hi ha 
un problema de fons i són les 
afectacions en relació al Parc 
Natural de Collserola. Això 
comporta molts impediments en el 
moment d’executar projectes. Estan 
treballant el problema de fons amb 
planejament urbanístic”.  
 

 

Maria Ramos:  
- Explica que vol reclamar la zona verda 

per poder aparcar, ja que no tenen on 
comprar a dins del barri.  

- Demana, si us plau, que no es doni 
menjar als porcs senglars i que es 
torni a col·locar els cartells amb la 
multa corresponent.   

- Exigeix que si el local pertany a la 
Diputació de Barcelona, es facin 
arranjaments adequats perquè els 
veïns i veïnes puguin utilitzar-lo en 
condicions.   

Regidora: 
- Miraran els cartells dels porcs 

senglars.  
- La cal·listènia no els hi podran posar 

a l’espai públic perquè formen part 
del Parc de Collserola i no els hi 
deixen. Intentaran col·locar-los en el 
recinte del local social.   

 



 5 

-Comenta que en molt parcs s’han posat 
cal·listènies i demana que en el barri 
també els hi col·loquin.   
 
 
 
Susana Galindo:  

- Demana, si us plau, que es miri a qui 
pertany l’hort de l’entrada del barri. Va 
trucar a la Guardia Urbana en 
descobrir que edificaven. És un espai 
molt gran en males condicions, utilitzat 
per gent de fora del barri i dona mala 
imatge per la gent que ve de fora del 
barri.  

   Com se’ls deixa fer aquesta gent si per 
exemple ella no pot edificar.  

 - Diu que no hi ha hagut canvis 
significatius en el barri i que estaria bé 
que es poguessin fer més coses. 
 
 

Regidora: 
- Es parlarà amb Guardia Urbana i es 

mirarà de fer un expedient disciplinari 
en aquell entorn.  

 

Glòria Amarillo:   
- El primer que comenta és que no els 

hi estan fent la vida digna.  
- Pregunta per què no s’ha parlat de la 

sol·licitud de l’informe dels bombers.   
- Comenta que els hi van dir que els 

habilitarien 3 places  d’aparcament a 
la corba on estan els contenidors i no 
els hi han donat. Ho han fet elles 
com han pogut, allí ja s’aparcava. 

- A la zona 2: 5 o 6 places 
d’aparcament en cordó o bateria i no 
ho han dut a terme. Diu que es 
quedaran en 2 o 3  perquè hi ha un 
veí que té un camió, per tant, només 
caben 3. I si s’aparca on es pretén 
només quedaran dues. Troba estrany 
que diguin que no es pintarà la zona 
on aparcaran.  

- Fa esment a si la Diputació deixarà 
aparcar en la zona d’aparcament en 
cordó o bateria, per què no deixarà 
aparcar 20 metres amunt. Allà mateix 
hi ha al clavegueram, s’embossa el 
terra. Si s’embossa i aquell tros 
pertany a la Diputació per què no 
venen a fer un manteniment  i ho 
netegen. 

- Demana que es faci millor el 
plantejament de la zona 5 (entrada i 
sortida del barri), la proposta era 
treure els murs per poder aparcar 
més cotxes.  

Regidora:  
- Tema Àrea verda es realitzarà quan 

es faci el decret en aquests 
moments sense data prevista, però 
no hi ha cap impediment tècnic per 
allargar-ho. Es podrà aparcar a 
Horta. 

- Proposa fer una reunió amb TMB,  
per donar explicacions dels 
recursos que tenen pel barri.  

- Pel que fa a les reunions amb la 
GU i els Bombers estan 
demanades i es faran tan aviat com 
es pugui.  

- Suggeriran col·locar uns topalls per 
les escombraries.  

- La restricció d’obres ve donat 
perquè estan vivint en l’entorn de 
Parc Natural de Collserola. 
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- Li va comentar al conseller de barri, 
sobre una olivera que pot caure 
sobre un cotxe, ja que la muntanya 
va cedint.  

- Demana raons sobre la retirada de 
places de pàrquing en un carrer en 
els números 52 – 55  

- No han canviat el senyal de prohibit  
parar.  

- No s’ha posat el coixí berlines.  
- Quan es farà reunió amb els 

Bombers o la GU. I per a quan la 
reunió amb TMB per donar 
explicacions de perquè no pot passar 
l’autobús. 

- No tenim notícia de la Targeta verda 
per poder aparcar a la Àrea verda 
d’Horta. I sobre la Àrea verda aquí al 
barri s’ha decidit alguna cosa?   

- Parla de posar un mur a la zona de la 
font, i així evitar la brutícia que es 
genera amb el pas dels porc 
senglars.  

- Pels contenidors de les escombraries 
a la zona de dalt, es podrien posar 
topalls per evitar que es mouen.  

- Els escombriaires pel carrer de dalt 
no passen.  

- Seguim amb la mateixa retenció de 
permís d’obres.  
 

Claudia Calderón: 
- Se’n va enfadada perquè no els hi 

han donat solucions del que volia 
(autobús) i sap que ells només 
compleixen un mandat i demana que 
no els diguin el que no és. 

 

 

Miguel Ramos:  
- Especifica que no han canviat les 

llambordes sinó reomplert d’asfalt.  
- Demana si els terrenys que hi ha 

sense tancar en el barri, on les pedres 
cauen a la carretera, si us plau, que ho 
facin, ja que ja s’ha dit en altres 
consells que es faria.   
 

 

Susana García:  
- Comenta que al Camí de Cal Notari, 

abans d’arribar a les primeres cases 
cap a la muntanya, fa por ja que 
sembla un abocador. 
 

Regidora 
- Tenen un pla de neteja d’espais 

verds, miraran de col·locar aquest 
punt.  

Pilar González, veïna:  
- Demana que es col·loquin més 

Raül Ferrrando, president associació 
de veïns i veïnes del Barri  
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contenidors de reciclatge.   - Comenta que va parlar amb l’agència 
catalana de residus i li han dit que 
com que el barri va perdent densitat 
de població, no els hi pertoquen més. 
Demana, si és possible, la 
intervenció de l’Ajuntament. 

Regidora 
-  Es mirarà de posar més contenidors 

de reciclatge pel barri.  
  

Raül Ferrando, president associació de 
veïns i veïnes:  

- Agraeix les inversions, però els hi 
agradaria participar en les decisions 
sobre en què es gasten els diners i 
poder dir alguna cosa al respecte. 
Volen participar d’aquestes decisions. 

- És important poder tenir el mobiliari de 
gimnàstica que s’ha dit, i si no es 
poden posar al parc es pot posar dins 
del local social.  

- A part del senyal de 30 que hi ha a 
l’entrada, proposa marcar també el 
terra per fer-ho més visual i que es 
pugui veure que és un lloc de vianants.  

- El tema de l’experiència amb les 
cabres i les ovelles està molt bé, però 
els animals van a buscar el menjar  
tendre, i demana que s’actuï  d’alguna 
manera per no perdre tota la feina de 
reforestació que estan fent.   

- S’ha de fer alguna manera de 
manteniment dels claveguerams, per 
tal què no s’omplin de pedres i 
brutícia.  

- Poder soterrar els cables d’electricitat 
estaria bé. I tenir enllumenat LED per 
tot el barri igual.  

Regidora 
- Miraran tot el tema dels remats de 

les ovelles i les cabres igual que el 
manteniment del clavegueram. 

- Respecte als llums LED s’intentarà 
dur a terme.  

 

 
Es fa un segon torn d’intervencions, on Merche Galindo parla de papereres i Antonio fa 
esment a la necessitat d’avisos per baixar la velocitat i de fer alguna actuació en la 
zona de dalt del barri per absorbir l’aigua. 
Arran de la intervenció de la regidora sobre les afectacions que té el barri, es 
produeixen diferents intervencions, com la de la Sra. Lidia Mur, Merche Galindo i 
Miquel Ramos.  
 
Es dona per finalitzada la sessió del Consell de Barri a les 20:05 hores. 

 
El contingut de la sessió es pot visualitzar sencer a través de l’enllaç: 
https://www.youtube.com/watch?v=6bj7K84FShQ 
 

https://www.youtube.com/watch?v=6bj7K84FShQ

